
Schriftelijke vragen: de Suze Groeneweg 
 
Geacht College, 
 
Het is dit jaar precies 100 jaar geleden dat Suze Groeneweg als eerste 
vrouw werd gekozen in de Tweede Kamer. Groeneweg was 
onderwijzeres, feministe en lid van de SDAP. In de Tweede Kamer hield 
ze zich vooral bezig met onderwijs, drankbestrijding, zuigelingen- en 
moederschapszorg, en ontwapening. In Zwolle is nog geen straat 
vernoemd naar haar vernoemd. We hebben natuurlijk wel de Groeneweg 
in Zwolle. We willen daarom het college de suggestie doen deze weg om 
te dopen tot de Suze Groeneweg. Meer dan een suggestie kan dit niet 
zijn, de raad gaat immers niet over de straatnaamgeving. Daarvoor 
hebben we de Commissie Naamgeving waarvan de leden door het 
College benoemd worden. Nu lijkt het erop dat ook in deze commissie 
nog wel een glazen plafond te doorbreken is. De commissie bestaat 
alleen maar uit mannen. We hebben daarom de volgende vragen aan het 
college 
 

1. Wat is (bij benadering) de verhouding tussen het aantal 
vernoemde mannen en het aantal vernoemde vrouwen? 

2. Bent u met ons van mening dat diversiteit in de Commissie 
Naamgeving kan bijdragen aan diversiteit in straatnamen? 

3. Bent u bereid in te zetten op meer diversiteit in de Commissie 
Naamgeving? 

4. Bent u bereid de suggestie om de Groeneweg om te dopen tot de 
Suze Groeneweg voor te leggen aan de Commissie naamgeving? 

 
Namens de PvdA fractie, 
 
Eefke Meijerink 
 

 


